

```

% This file is the Copyright notice for the _FrenchPro_ package of LaTeX, in
% French and in English below. The original files of that _FrenchPro_ package
% are available from <http://www.frenchpro6.com/french.html>.
% Please read this notice instead.
%
% Copyright GUTenberg-Gaulle 1992-1998, Bernard Gaulle 1999-2007:
% =====
%
% - La distribution de l'extension FrenchPro pour LaTeX est effectuée
%   selon le mode shareware. Après installation et essai de ces fichiers
%   pendant un mois vous devez décider soit de les garder pour en faire
%   un usage régulier soit de les détruire. Si vous les conservez il vous
%   faut régler vos droits d'utilisation auprès de l'auteur (29 euros
%   pour une licence individuelle, voir fichier REGISTER)
%
% - Vous n'êtes AUCUNEMENT autorisé à modifier les fichiers marqués du
%   mot <> Copyright <>.
%
% - La redistribution gratuite de cette distribution est autorisée
%   dans la mesure où elle est complète et non pré-installée.
%   Vous n'êtes AUCUNEMENT autorisé à faire payer cette distribution ou
%   l'utilisation de ses fichiers si ce n'est pour un coût réduit de copie.
%   Tous les logiciels revendus par un circuit commercial sont considérés
%   en tirer bénéfice (même s'il ne s'agit pas d'un grand profit) et donc
%   la redistribution est strictement soumise à un accord préalable avec
%   l'auteur.
%
% - Vous n'êtes PAS AUTORISÉ à inclure cette distribution dans un progiciel
%   qui réduirait ses possibilités intrinsèques ; vous n'avez donc pas
%   le droit, par exemple, de ne redistribuer qu'une partie des fichiers
%   d'origine.
%
% - Tous les fichiers de cette distribution sont accessibles gratuitement
%   sur le domaine de l'Internet (dont les serveurs CTAN).
%
% - Aucun virus n'a été détecté au moment où ces fichiers furent terminés
%   et prêts à la distribution.
%
% - Le code informatique est offert ici dans l'espoir qu'il soit utile et
%   avec la volonté qu'il soit correct mais aucune garantie ne peut être
%   fournie, de quelque ordre que ce soit. Les utilisateurs l'utilisent
%   entièrement à leur propre risque. L'auteur n'admettra et n'acceptera
%   d'être lié par un quelconque engagement en cas de manque à gagner,
%   direct, indirect, immédiat, consécutif ou autre, résultant de son
%   utilisation.
%
% - Vous n'êtes PAS AUTORISÉ à vous substituer à l'autorité de l'auteur
%   en appliquant des modifications, même si de votre point de vue, elles
%   corrigent des déficiences.
%
% Les lois internationales, européennes (91-255) et françaises (94-361)
% sont applicables.
%
% L'utilisateur de ce logiciel peut toutefois le personnaliser à volonté
% par différents moyens expliqués dans la documentation. L'auteur du
% logiciel n'est toutefois aucunement lié par une modification introduite
% par une personnalisation utilisateur.
%
% Copyright Gaulle-GUTenberg 1992-1998, B. Gaulle 1999-2007.
% =====
%
% - The distribution of the FrenchFro package for LaTeX is made on
%   the shareware mode. After installation and tests of these files
%   during one month you have to decide either to keep them for
%   further use or to delete them. If you keep them you have to
%   pay the usage fees to the author (29 euros for single user licence,
%   look at the REGISTER file).
%
% - You are NOT ALLOWED to change in any way all files marked
%   with "Copyright".
%
% - Free redistribution of this distribution is authorized but only

```

% when complete and not pre-installed.  
% You are NOT ALLOWED to take money for the distribution or use of  
% these files except for a nominal charge for copying etc.  
% All softwares sold via commercial distributors are considered to  
% make money, even they don't make an important profit, thus the  
% redistribution is strictly limited to a previous agreement with  
% the author.  
% - You are NOT ALLOWED to include these files in a package/software in  
% a way that will reduce its capabilities or features; this doesn't allow  
% you, for example, to redistribute only few parts of the whole original  
% files.  
% - All the files included in the distribution are available freely inside  
% the Internet domain (and specially on CTAN servers).  
% - There was no virus at the time these files were completed for  
% distribution.  
% - This computer code is offered in hopes that it will be found useful,  
% and in the belief that it is correct, but it is offered without any  
% warranty of any kind, including warranty of fitness for any purpose.  
% Users of this code do so entirely at their own risk. The author neither  
% admits nor accepts any liability for any loss, direct, indirect,  
% consequential, incidental, or otherwise, resulting from the use of this  
% computer code.  
% - You are NOT ALLOWED to substitute author's authority by applying  
% modifications even if, in your point of view, they correct deficiencies.  
% International, European (91-255) and French (94-361) laws apply.  
% There is still the possibility for the user to customize this  
% package at his wishes by various means explained in the documentation.  
% The author of the package is not liable for any change introduced  
% by any users customization.  
%.....V2.5  
%%  
%% checksum = "27379 93 872 5726"  
%%  
%.....